
UPPSALABRIDGEN   PROTOKOLL NR 3/19 

Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 

Tid: 2019-08-23  kl. 17.30 

Närvarande:    Ping Huang, ordförande 

Elisabeth Engstrand, sekreterare 

Marito Karlsson, kassör 

Leif Engström, vice ordförande 

Rolf Westman 

Hans Kvick 

Joakim Möller 

Ryszard Sliwinski 

Linnea Edlund (inbjuden) 

Tommy Andersson (inbjuden) 

§ 1 Mötets öppnande 

 Mötet öppnades kl. 17.30 och alla hälsades välkomna. 

§ 2 Dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll  

 Protokoll från föregående möte godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Beslut 

a) Beslutades att Frej Nilsson tillerkänns 1.700 kr för sommarstädning mm. 

b) Som representanter vid UBFs årsmöte utsågs Ping och Hans Kvick. 

c) Ansvarslistan uppdaterades. 

d) Fr.o.m. 2020 ansvarar UB klövträffen. TK föreslår ett datum. 

 
§ 5 Arrangemang av kvalmatcher 

a) Uppsalabridgen kommer att arrangera alla följande kvalmatcher: 

Mixed par, Veteran, Lag och Öppen par. TK föreslår speldatum. 

b) Sponsring för medlemmar i PBF Uppsala som delta i veteran-kvalet diskuterades. 

c) Reklam för Allsvenskan div 4 (1:a omg 6 okt) på hemsidan och genom medlemsutskick. 

d) Reklam för Silverlappen (Lö.8 feb) ska förbättras.  

 

§ 6         Ekonomi 
Ekonomin är god dvs budget följs enligt Marito. 

 
§ 7         Uppsala Bridgefest 14-17 november  

a) SBF har slutit ett treårsavtal med Uppsala kommun (2020-2022). Uppsalabridgefest 

kommer att finnas med i Destination Uppsala. Uppläggning kan justeras från 2020. 

b) Arrangemanget av Uppsalabridgefest, dvs mat o fika, städning, sidotävlingar och Lagguld 

blir det samma som förra året. Ping ska fråga Iwe Nilsson för TL i fredagsbrons.  

c) Tävlingsbestämmelse (2014 upplagan) för ska Uppsalabridgefest uppdateras (UB TK 

ansvar).  

 



§ 8        Medlemsutskick 
              Ping och Elisabeth ordnar med detta.     
 
§ 9         Kursverksamhet 

Rolf kör nybörjarkurs termin 2 (kursbok SB 1 ). Evas kurs har uppehåll  under hösten.   
 
§ 10      Övriga frågor       

a) Det förefaller finnas kylningsbehov av lokalen sommartid. Styrelsen föreslog att Leif 

 och Joakim ta in en offert som Alliansen får ta ställning till. 

b) Rolf och Torgny överlämnar en gåva värd 200 kr till Börje Persson som har fyllt 85 år. 

c) 50-års uppvakning av våra medlemmar återställs. 

 
§ 11     Nästa möte 
 Nästa möte föreslogs 31 /10, kl. 18:30 
 
§ 12 Avslutning 

Mötet avslutades kl. 19.05. 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 

Elisabeth Engstrand   Ping Huang 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


